
   

Styreprotokoll fra Hasle Løren Fotball nr. 7 2023 

 

Til stede: Ståle Hamnvik - Styreleder 
 Mette L Mannsåker - Styremedlem 

Therese Ridar – Styremedlem 
Jo Borgen – Styremedlem 
Erik Hatlø – Styremedlem 
Nils-Tore Sagen Mosvold – Varamedlem 
Viggo Antonsen- Styremedlem 

  
Forfall: Merete Susort – Styremedlem 

Petter Hjelseth – Styremedlem 
 
 

 

Tid: 07.11.2023     kl. 19:00 til 21:00 
  
Sted: TEAMS 

 

Saker for gjennomgang 

Sak 1.7.2023 Gjennomgang tidligere protokoller 
 

Protokoll for styre nr 5 og 6 2023 ble sendt ut på mail og gjennomgått i møte. Ingen kommentarer til 

protokollen. Beslutningene fra protokollene ble gjennomgått og oppdatert.  

Vedtak: Protokoll godkjent 
 

Oppfølgingssaker 

Sak 2.7.2023 Sportslig utvalg 
 

Det har vært mye på sportslig utvalg den siste tiden da vi har vært uten sportslig leder siden Vanja 

sluttet. Hovedfokus er å sikre trenere for neste år. Er i dialog med mange, noen er landet andre 

jobbes det med. Spesielt har det vært usikkerhet på jentesiden da man er i prosess med Vålerenga.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

 

 

 



   

Sak 3.7.2023 Lagledelse  
Oppstartsmøte for lag i årskull 2016 er fastsatt til mandag 27.11.23 på klubbhuset. Utover det er det 

ikke noe nytt.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

Sak 4.7.2023 Sponsor, støtte og stiftelser 
Vi fikk nei på søknad om støtte fra OBOS. Det er ikke noe annet som er på gang akkurat nå.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

Sak 5.5.2023 Fair Play 
I tidligere styremøter har det blitt vedtatt å gjennomføre en Fair Play undersøkelse blant klubber vi 

normalt spiller mot. Det har vist seg å være vanskelig å få tak i mail adresser til alle og vil derfor være 

svært tidkrevende.  

Fair Play komiteen har behandlet en sak fra en gutteårgang, der det var en intern «slåsskamp» på 

trening. Guttene som slåss fik 1 uke og 2 ukers treningskarantene.  

I en gutter kamp var det en hendelse som ble rapportert til kretsen. Kretsen innstilte vår spiller på 5 

kampers karantene som også ble utfallet.  Informasjon fra kretsen er at de kommer til å slå hardt ned 

på alle fair play saker. Kretsen mangler mange dommere og har en utfordring med gjennomføring av 

kamper. Til dels strekt kritikk av dommere fra tilskuere, spillere og trenere er en av årsakene til at 

fotballen sliter med å rekruttere nye dommere.  

Fair Play hadde møte med Vålerenga med gjensidig informasjonsutveksling. Møtet var hyggelig, 

produktivt og kan bringe felles tiltak.  

Fair Play gruppen har utarbeidet retningslinjer for sanksjoner i Fair Play. Disse blir implementert så 

fort som mulig.  

Vedtak: Styret beslutter å legge planen om undersøkelse til side og ta det opp senere. Styret 
vedtar forslag til sanksjoner for Fair Play. Styret beslutter at Fair Play komiteen skal 
selv vurdere når Fair Play saker skal løftes til styret.  

 

Sak 6.5.2023 Dugnad 
Høst dugnad er kansellert og informasjon om ny dugnad rundt påsketider til neste år er sendt ut til 

lagledere.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning  
 

 

 



   

Sak 7.5.2023 Økonomi og kiosk 
 

Resultatet for 2023 ser ut til å bli bra og i linje med budsjett. Høyere inntekter er hovedårsaken til at 

vi klarer vår målsetning.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

Sak 8.7.2023 Kommunikasjon 
Det kommer nå flere saker som blir lagt ut på SoMe. Lagledere kan bli flinkere til å sende inn enkle 

saker om barna. Nå er vi nesten 1300 som følger oss.  

Styret ønsker at følgende saker skal legges ut på SoMe: 

- Viggo innstilt som grasrot trener fra Oslo  

- Gutter 2008 OBOS mester, ….. 

- Jenter 2009 spiller sammen med Vålerenga for å kunne kvalifisere seg til Regionsliga for 

2024.  

- Ny Sportslig leder starter 01.12.23 

- Anlegg 

- Valg 

- Det er laget ett skriv i forbindelse med sak i media 

- Fair play 

- Soneuttak  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning 
 

 

 



   

Sak 9.7.2023 Anlegg 
Anlegg er et viktig område for fotballen. Spesielt med tanke på veksten vi har hatt i de siste årene. De 

fleste lag sliter med lite treningstid spesielt nå i sesong. Idrettsanlegget er nå på begrenset høring 

fram til 13. november. Den omhandler kun endringer i reguleringsplanen. Ishallen er med i begrenset 

reguleringsplan. AU representerer HL i saken og følger opp mot nye bystyre. Også dialog med 

fotballkretsen og Linderud for å få mer tid til kamper og treninger.  

Vedtak: Styret ber styreleder legge anlegg som et fast punkt på agendaen. Styret ber også at 
det lages en info pakke til medlemmer som legges ut på hjemmesiden.  

 

Møte avsluttet kl. 21:00     

    
    
    
    

 


